
Notulen van de vergadering van 21 maart in het Dorpshuis te Wijdewormer. 

Aanwezig alle contact commissieleden, de wethouder,een aantal raadsleden en 

een tiental belangstellenden. 

 

1. Opening van de vergadering door de voorzitter. 

2. Er is één punt toegevoegd aan de agenda. Het punt dat het bouwplan 

van Dhr. de Jong omvat. 

3. De notulen van 8 februari staan door privé omstandigheden nog niet op 

de site. Volgende vergadering wordt deze besproken. 

4. Ingekomen stukken:  

• Er heeft nog geen gesprek plaatsgevonden tussen de bewoners en de 

gemeente over de aanpassingen Neckerstraat. Er is telefonisch contact 

geweest over alle verbeterpunten die zullen worden meegenomen 

worden. 5 April is er een presentatie over de Neckerstraat met de 

tekeningen erbij. 

5. Verslag bezoek commissie vergaderingen.  

• Op 15 februari is er een inloopavond over de rotonde nabij de 

Leeghwaterweg. Er zijn nu al een hoop aandachtspunten opgenoemd. De 

contactcommissie maakt ook een lijst met aandachtspunten. Zij sturen 

een kopie hiervan naar de gemeente.  

6. Bouwaanvraag Dhr. de Jong. De vraag is om een splitsing van de stolp 

zodat er ook een huisnummer aangevraagd kan worden . Tevens wordt 

er een uitbreiding van het agrarische gedeelte aangevraagd. Deze 

uitbreiding vindt precies achter de bestaande bebouwing. De 

contactcommissie heeft geen bezwaar tegen deze aanvraag. De ccw 

maakt het advies in een brief naar de gemeente. 

7. Rondvraag. 

• Hoge brug nabij de Necker Hop is ook een enge plek binnen de 

gemeente. 

• Laatste stuk fietspad langs oude Provinciale weg niet verlicht. Dit is al 

eerder gevraagd aan de gemeente en het HHNK. Dit wordt niet gedaan. 

Het antwoord hierop is doorgemaild aan de vraag steller. 

• Zwerfvuil actie 12 maart is weer een geslaagde dag geweest. In totaal 

hebben 18 vrijwilligers zich weer in gezet. Dank hiervoor. Het HHNK 

heeft de materialen verzorgd.  

• Er zijn weinig reflecterende paaltjes langs de weg. Dit moet men zelf 

regelen.  

• Begraafplaats zeer goed opgeknapt. Alleen is het nog een zeer open plek 

waardoor er weinig privacy is. Hopelijk groeit het weer een beetje aan. 



• Bordjes buurt preventie mogen die geplaatst worden? De gemeente is 

bezig om dit in kaart te brengen. Helpt het? Het HHNK is niet 

meewerkend om bordjes te plaatsen. 

8. Volgende vergadering is 2 mei.   


